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Kort verslag tbv publicatie 

 

 

1. Opening en mededelingen voorzitter Bert Nieuwenhuis. 
Bert heet iedereen welkom, is verheugd dat er veel aanwezigen zijn.  
Let op: Data 2025: donderdagen, 26 juni, 9 oktober en 18 december en om 20.00 uur (i.p.v. 19.30) 
Deniz stelt zichzelf voor. Nieuwe wijkagent Blixembosch. Hoopt voor lange termijn hier wijkagent te kunnen zijn.  
Lara (BOA Woensel Noord), 1,5 jaar BOA 
Kaylee (BOA Woensel Noord), 1 jaar BOA 
 

2. Politie (opgave Deniz Biyikli). 
Leo: Onrust bewoners flat m.b.t. jongeren.  In deze omgeving wordt meer jeugd (15-20 jongens) gezien die 
kattenkwaad uithaalt. 4 banden lek gestoken. Deniz meldt dat hem dit afgelopen dagen bereikt heeft.  
Leo vraagt of Deniz ook aandacht geeft aan de ouderen (zij maken foto’s en schelden, wat de jeugd weer 
uitdaagt). Een andere benadering van de jeugd door de ouderen. Mogelijk ook aandacht hiervoor door 
Supermarktfonds.  
Harrie; jongeren na sluitingstijd in parkeergarage. Proberen in particuliere deel te komen door branddeur te 
verschuiven. Aan kant AH trekken ze dan aan een hendel.  
 
Bij deze de lijst vanaf 11 -12-2024 t/m begin maart 2025. 
 
Diefstal uit woning: 1 
Vernieling aan auto: 3  
Diefstal uit auto: 5 
Verdachte situatie: 8 
Meldingen overlast jeugd: 9 
Geluidsoverlast: 3 
Fraude: 4 
Diefstal fiets: 0 
Afsteken vuurwerk: 2 
Vervaardigen harddrugs: 2 
Eenvoudige mishandeling: 0 
 
Diefstal uit voertuigen. Dashboards uit BMW’s en Mini’s in heel Eindhoven noord in 1 week. 
 

3. Geluidsoverlast Blixembosch (Jeroen van der Werf) 
Jeroen heeft zich bij Claire afgemeld. Collegebrief is nog niet behandeld en kan zodoende niet het juiste gesprek 

met Bert/Leefbaarheidsteam voeren. Mogelijk kan hij de volgende keer aansluiten. 

In juli al om gegevens gevraagd, deze te analyseren en vervolgens in rapport te zetten, meldt Richard.  
 

4. Notulen/actiepunten vergadering d.d. 10 december 2024 

De notulen worden onder dankzegging aan Annemarie goed gekeurd. 

3 februari is CDA in gesprek over Beheer VTA, fijnstof, etc. geweest met Jacques en Bert. Goed overleg.  
 

 

5. Aanschotse Beemden, brief gemeente Eindhoven (Ab Oosting) 

Ab stuurt verslag door.  

Ab O heeft gebeld met Lina v Driel vd gemeente. Zij geeft antwoord aansluiting nationaal park van 

Gogh.  1x per jaar vindt er v Gogh academie plaats om dit soort ideeen te delen. 

Harrie: Arie Ras gesproken, hij zit in project-organisatie Nationaal Park Van Gogh, AB maakt al 

onderdeel van park uit.  Ab gaat Arie bellen.  

Nicoline: voorzitter IVN regio Eindhoven, Jos de Bruijn, kun je benaderen.  

Leefbaarheidsteam Blixembosch 
11 maart 2025 
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Aanvulling Ab d.d. 12 april 2025: er zit wat schot in de ontwikkelingen. Ik heb bij Arie Ras informatie 

gekregen en bel maandag met de nieuwe projectleider van de Gemeente (Bart van Eijk) . Na nieuw 

huiswerk in opdracht van het ministerie is het gebied van Van Gogh nationaal park is het gebied kleiner 

gemaakt. Eindhoven valt buiten dit gebied maar is nu aanpalend/aansluitend gebied waar zeker 

mogelijkheden zijn. Ik zal maandag met Bart bellen voor de mogelijkheden. Hij is de ambtelijke 

sparringpartner van Eindhoven binnen v Gogh nationaal park. Volgende week weer, wanneer er een 

afspraak gepland wordt vraag ik jullie een of twee extra vertegenwoordigers aan te wijzen. 

 

6. Beheer VTA  (Jacques) 

Lumens gaat stoppen met beheer van soort wijkcentra als o.m. VTA Blixems 

Lumens/Gemeente vraagt of de wijkvereniging beheer wil overnemen. Dit moet dan met meer inzet van 

vrijwilligers zijn of iemand in dienst van een stichting.  Gebouw moet ook opgeknapt worden.  

Jacques heeft met andere wijkcentra gesproken.  

Dinsdagavond 18 maart is infoavond over toekomst van VTA. Polsen of er mensen (vrijwilligers) zijn 

die samen het beheer over willen nemen.  

Lumens blijft wel jongerencentrum ‘besturen’. 

We proberen Singh te houden.  

Richard: is er al een VTA dat beheerd wordt door vrijwilligers. Ja diverse voorbeelden, meldt Jacques. 

We willen geen financiële verantwoordelijkheid.  We zitten in onderzoeksfase.  

Leo: stel dat stichting er komt, is die stichting dan autonoom in het beslissingen nemen.  Antwoord: 

Gemeente beslist daarin mee.  
 

7. Nieuwe wijkbewoners, welkomstpakket 

Nieuwe bewoners van Het Plateau hebben huis aan huis een welkomsttasje ontvangen. 

Via Claire vraag van Rob Vos om alle nieuwe bewoners van een welkomsttasje te voorzien.  

Dit zou een taak voor de straatcoördinatoren kunnen zijn.  

Voorraad tasjes en folders ligt in kast repaircafe-zaal  
 

 

8. Nieuws van:   
BOA’s: Lara 

Druk bezig in Blixembosch. Veel overlast meldingen Kiplinglaan bij de school, vanwege drukte. Nemen 

Ouvertureplein mee, nemen altijd gehandicaptenplaats mee. Er mag op een invalide-parkeerplaats maximaal 10 

minuten staan, daarna bekeuren. 

Bert raadt aan om de tag (druppel) van Jos voor gebouw aan dames te geven wanneer Jos verlof heeft.  

Claire: er gaat gekeken worden – door/met nog aan te nemen projectleider - of er iets aan verkeerssituatie 

(omgeving) Kiplinglaan gedaan kan worden.  

 

Gebiedscoördinator: Claire: 

- Ouverture overlast jeugd: kijken hoe ervoor te zorgen dat ouderen de jeugd anders (dan agressief) kunnen 

benaderen. 3 jaar geleden hierover project geweest. Misschien herhalen.  

Harrie: vroeger was gebouw met bestemming beschermd wonen.  

Mieke: Nu diverse activiteiten ook voor extern. Die bellen aan bij no. 64, die dan zonder meer opendoet.  

Wooninc is er voor de veiligheid van bewoners. 

- 17 maart wordt gestart met vergroening Ouverture (bestaande bakken)  

 

Bert: filmlocatie? Claire: Veel gefilmd in Amerikaanse wijk. Aantal bewoners vond het te ver gaan. Bijeenkomst 

gehad met o.a. iemand van Vergunningen en Economie (afdelingen Gemeente Eindhoven). Proberen huisregels op 

te stellen. Alles zou op vergunning moeten. Mogelijk gewoon niet meer doen. Er zal een enquête gemaakt worden, 

waarna beslist wordt hoe verder. Raadslid Arnold Raaijmakers is hierbij betrokken.  

 

Lumens/ Dynamo Jeugdwerk: Rik Nijssen.   

Kunstwerk: 3 ontwerpen worden gepresenteerd, betrekken bewoners, jeugd, etc.  Doel is realiseren op 

Koningsdag. Leo is afgevaardigde voor VVE. 
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Meer jongeren Ouvertureplein als het weer beter wordt. 

Jan-Willem : eigenaar kommetje met water voor katten heeft filmopname gemaakt van jeugd op fat-bikes die daar 

inspuugt en dit op FB gezet. Het filmpje gaat nu rond.  

Leo: prikpost gaat uit jongerencentrum Blixems en gaat naar ruimte repair-cafe. 

 

Buurtpreventie: Gert Jan:   

Weinig nieuws te melden. 50 buurtprevent. Rustig in de wijk gezien de meldingen.  

 

WijEindhoven: Gilberto Evora  

      Niet aanwezig. 
 

9. Mededelingen ‘Werkgroepen’:  
Verkeerscommissie:Richard Vereijsen 
Geen bijzondere meldingen. 

Bericht op FB dat er iemand van zijn fiets is gereden kruising Aanschot/Buddy Bolden laan. Dus we zitten met 

smacht te wachten op fietspad Aanschot voorrang. Dat is toegezegd, maar nog steeds niet gerealiseerd.   

Claire gaat dit binnen gemeente aankaarten.  
 

Speel, Groen & Milieu: Annie: 

Groenstrook langs Blixemboschpad ingezaaid. 

Ekkersrijt tunneltje onderhoud. Wie gaat daarover: voor de helft het wijkteam van de gemeente Son 

In Aanschotse Beemden gaan populieren gerooid worden om plaats te maken voor eiken.  

(meer) openzetten stuw zodat brug niet zo vaak onder water staat. 

In vijver in AB ijsvogelhuis gemaakt.  

Diverse speeltuinen aangepast. SG&M zullen daar in het vervolg meer van op de hoogte worden 

gehouden, meldt Claire. Zij kaart dit aan bij betreffende afdeling binnen gemeente. 

22 maart, 10.00 uur.  Zwerfafvalactie . 

Verslag Speel, Groen & Milieu is toegevoegd aan de notulen.  
 

Hart voor Blixembosch (BHV/AED):  Gertjan:  
Weinig te melden. Positief jaar gehad door crowdfunding, heeft ruim 10.000 euro opgebracht. Hiervan 

aanschaf nieuwr AED en onderhoud huidige betaald  

Momenteel actie gratis accu’s wanneer je nu aanschaft. 

Juni 2025 statiegeldactie bij AH/december 2025 samenwerken met oliebollenkraam.  

 

Senioren: Leo Huijgen (afwezig) 

Door bemiddeling van Claire burg Jeroen Dijselbloem in dialoog met senioren. Hoe zit Eindhoven er uit over 15 

jaar, iets zinnigs te zeggen over Eindhoven, wat verbeterd kan worden., etc.  Leo heeft 7 deelnemende senioren. 

Senioren werkgroep gaat deelnemen 

Seniorendiner op losse schroeven omdat kok Henny vertrokken is. 

Welkom online 13 maart vervalt omdat vol is.  

Concurrentie van La Scala. Activiteiten daar zijn niet altijd leeftijdsgebonden.  

 
 

Stavaza Jeugdactiviteiten: Irene op den Buis. 
Wij hebben de kerstbingo gehad, waar we een zeer gezellige avond hadden met 80 mensen uit de wijk. Leuk 

omdat hier ook de ouders aan mee mogen doen! 

In Februari is er een crea/yoga knutsel geweest, waarbij we ontspannen combineerden met een leuke creatieve 

activiteit. 

 

Er komt daarnaast nog echt veel leuks aan, in maart gaan er 3 groepen van 6  - 12 jaar; laser-gamen in het VTA. 

Daarnaast komt er een workshop bruisballen maken aan en kun je je eigen insectenhotel in elkaar gaan zetten. De 

lasergame is vol, maar voor de andere twee activiteiten kunnen kinderen zich zeker nog inschrijven. Bruisballen is 

zelfs tot en met 17 jaar.  

Tenslotte willen we in april weer een KidsQuiz gaan organiseren. Inschrijving opent na de carnavalsvakantie.  
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10. Rondvraag:  
Nicoline: Via mail voorstel ontvangen BOA’s om vergaderingen op donderdagavond te houden. Komt ook beter 

uit voor Sanne en Remco. Mening aanwezigen inventariseren. Donderdagen om 19.30 m.i.v. juni. Daar er geen 

vergaderruimte beschikbaar is voor 20.00, zullen de overleggen vanaf 26 juni 2025 voortaan om 20.00 beginnen. 

Bert: diverse klachten ontvangen over (niet/niet goed) plaatsen van artikelen door Blixemflitsen!  Hierover met 

Frank van Gommers gesproken. Die betreurt dit en vraagt de klagers dit direct bij Frank te melden. Claire stelt 

voor om iemand van Blixemflitsen! te vragen. Bert neemt hierover contact op met Frank. 

Mieke: zijn er notulen gemaakt van die overeenkomst BPWN? Bert stuurt via Nicoline door voor leden LT. 

Mieke: over snelheid Count Basiegracht zijn er klachten. Deniz heeft afgesproken dat wordt vastgelegd in 

systeem en doorgeeft aan gemeente Eindhoven, evt. mogelijk door aanpassen bestrating. Claire heeft nog niets 

ontvangen. 

Claire vraagt Mieke hierover met haar contact op te nemen, dan kan Claire het intern bij de Gemeente uitzetten. 

Karen: taalcafe voor expats, hebben niet genoeg klanten. Artikeltje in Blixemflitsen! Claire neem hierover ook 

zeker contact op met WijEindhoven, folders neerleggen bij huisartsen.  

Sanne: oproep mochten er dingen zijn die je politiek wil aanhangig wil maken, laat het Sanne of Remco weten. 

 

11. Sluiting vergadering  

Met dank aan iedereen op naar een drankje en bitterballen 

.  

 

Volgende vergaderingen zijn op 26 juni, 9 oktober en 18 december 2025 (20.00 uur)   
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Verslag Speel, Groen en Milieu                                                           
Periode januari 2025 tot en met maart 2025 
Belangrijkste punten deze periode: 

1. Blixemboschpad – Opaal 

2. Bladkorven 

3. Tunneltje 

4. Aanschotse Beemden 

5. Acties / artikelen voor de Blixemflitsen 

6. Wipkip wordt vernieuwd in Topaaspark 

7. Nieuw kinderspeeltoestel in Aanschotpark 

8. Zwerfafvalactie 22 maart 

9. In de planning:  Werkzaamheden vanuit werkgroep door gemeente voor 2026  

 

 

        

1. Blixemboschpad – Opaal 

De olifantenpaadjes zijn voorzien van tegels. De grond is voorzien van meststof, dus is het nu 

afwachten of het kruidenrijk gras wil groeien nadat het opnieuw ingezaaid wordt.  

 

2. Bladkorven 

Begin januari zijn de bladkorven in de wijk door de gemeente weer opgehaald. Veel positieve 

reacties ontvangen van Blixemboschers. Het was een groot succes.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Ekkersrijt Tunneltje 

Het onderhoud (zwerfafval vrij maken) van het Ekkersrijt tunneltje behoort deels tot Eindhoven en deels tot 
Son. Het Eindhovens gedeelte kan je bereiken met de buienbeter app. Ineke heeft getracht de gemeente Son 
te benaderen om aan te geven dat het tunneltje aan de Sonse zijde er onverzorgd en vies uitziet. Er groeit 
ook veel onkruid langs de stoepranden en de stoep is overwoekerd door struiken. Helaas krijgt Ineke geen 
enkele reactie van de gemeente Son.   

 

4. Aanschotse Beemden 

 

a. Populieren aan het Blixemboschpad worden binnenkort gerooid om ruimte te maken voor de 

eiken tussen het pad en de woningen aan de Briljant. Voor dit werk is geen kapvergunning nodig 

omdat het een dunning is in het belang van de blijvende bomen. 

b. Het waterschap heeft het peil van de stuw wat verlaagd, zodat het water bovenstrooms van de stuw iets 
lager komt te staan. Hierdoor zou de hangbrug over de vijver droog moeten vallen. Alleen als er erg veel 
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neerslag valt kan het water voorbij de stuw niet snel genoeg weg en blijft de beek vol staan en kan de 
brug toch nog onder water komen staan,  maar dat zou dus tijdelijk moeten zijn en niet meer 
structureel. 
 

c. In de vijver bij de hangbrug komt dit voorjaar een ijsvogelwand. Is inmiddels geplaatst. Dat is een 
betonnen plaat met gaten erin en grond erachter waarin ijsvogels graag een nestholte graven. Dan ligt 
het nest ook ver genoeg van paden af om niet verstoord te worden door bijvoorbeeld iets te 
enthousiaste fotografen. Een oproep om na aanleg vooral niet in de buurt van de wand te komen zou 
fijn zijn. Vanaf het pad aan de overzijde van de vijver is de wand wel goed te zien straks. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

d. In het voorjaar zullen de akkers weer ingezaaid 
worden met een bloem- en voedselrijk mengsel (als het droog genoeg wordt tenminste). Die ingezaaide 
akkers zijn in de zomer heel nuttig voor insecten vanwege de bloeiende bloemen en in de winter vormen 
ze een soort grote voedertafel door de zaden die dan beschikbaar zijn van onder andere granen, 
bladrammanas en zonnebloemen. 
 

e. Vanwege de zeer natte omstandigheden die we al lang hebben doen we het minimale, dat levert anders 
schade op aan de percelen en de paden. In het najaar is nog wel gemaaid omdat niet maaien zorgt voor 
het dichtgroeien van terreinen en als het gras op het perceel blijft staan verstikt dat andere planten en 
wordt het terrein het volgende jaar nog moeilijker maaibaar. Het maaiwerk is met speciale 
“moerasmaaiers” uitgevoerd en die waren niet eerder beschikbaar omdat er die maar weinig zijn en er 
overal veel vraag naar was door de natte omstandigheden. 

 
f. De knotwilgen in de Aanschotse Beemden zijn geknot. 

 
 

5. Artikelen Blixemflitsen 

 

In februari: -      gifgebruik: minder huismussen 

- 2 pagina’s met kindertekeningen 

In maart: -      artikel zwerfafvalactie 22 maart 

- 2 pagina’s met kindertekeningen (aangeleverd, weten nog niet of het geplaatst gaat 

worden). 

 

- Artikel over vlinders – deel 1 

 

-  

6. Wipkip in Topaaspark 

Een buurtbewoner had contact met de gemeente omdat de wipkip kapot was en dit gevaarlijk was. Is 

meteen verwijderd door de gemeente. De buurtbewoner wilde wel weten of er een nieuwe kwam. Hij 
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heeft de buitenbeter app geprobeerd, de gemeente gebeld en uiteindelijk hebben we door een goede 

samenwerking tussen de buurtbewoner, onze werkgroep en Claire ervoor gezorgd dat er een nieuwe 

komt. Is alleen nog niet duidelijk wanneer. 

 

7. Nieuw speeltoestel Aanschotpark 

Op 13-2 is het speeltoestel in het Aanschotpark geruimd. De aannemers die daar bezig waren 

vertelden dat er een nieuw speeltoestel komt en dat de huidige locatie vergroot wordt en er nieuw 

zand aangebracht wordt. 

Verder is er naast dat speeltoestel een groot stuk plantsoen weggehaald en er zijn paaltjes geplaatst. 

Het is niet duidelijk wat dat gaat worden!!! 

 

8. Zwerfafvalactie 22 maart 

Op zaterdag 22 maart organiseren we de zwerfafvalactie tijdens de Landelijke Opschoondag.  

Bewoners worden uitgenodigd deel te nemen tussen 10 en 12 uur en krijgen in het VTA de prikkers 

en zakken en handschoenen uitgereikt om aan de slag te gaan. We hebben in de Blixemflitsen een 

tekening geplaatst gekregen die de kinderen kunnen inleveren op 22 maart tussen 10 en 12 uur. We 

hopen op een grote opkomst.  

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

  

9. In de planning: 

Het is de bedoeling dat wij mogelijke werkzaamheden voor  2026 in  Blixembosch aandragen. Al 

wat ideeën: 

1. Ineke stelt dat de paden in de Aanschotse Beemden op de lijst mogen. Het brede pad vanaf Ikea 

tot ongeveer bij het kamp. Daar is het pad erg slecht, zodra het wat regent is het meteen 

modderig. Dat komt o.i. omdat er geen verharding/puin meer op dat stuk pad ligt.  

2. De beplanting langs het Blixemboschpad aan de Opaal is nog steeds onder de aandacht. 

3. Paden Topaaspark vervangen.  

4. Drainage van diverse speeltuinen 

5. Vergroening Sprookjesbosch zodat deze optisch smaller lijkt d.m.v. vergroten boomspiegels 

6. Boomspiegels in de hele wijk bekijken, deze zijn klein en drukken de tegels op voet- en 

fietspaden omhoog. 

  

   

Met vriendelijke groet, Tine, Ineke en Annie 

Werkgroep Groen, Speel en Milieu 

 

 

  

  

 

 



                                                                                                              

                       Leefbaarheidsteam-overleg 11 maart 2025  

                                          Bladzijde 8   

AANSCHOTSE BEEMDEN 
 

Naar aanleiding van agenda punt 5 van de agenda vergadering Leefbaarheidsteam hierbij mijn 
opmerkingen en het antwoord op de brief die de wijkvereniging op 26 mei een jaar geleden verzonden 

heeft. 
 
 
Conclusies: 

1. De Aanschotse beemden hebben voldoende juridische bescherming die het mogelijk maken om bij 
wijzigingen van de (groen)plannen  juridische bezwaren in te brengen.  

2. De beste manier om de Aanschotse beemden een bijzondere status te geven en de kwaliteit van de 
Aanschotse beemden is door aan te haken bij de plannen van het Gogh Nationaal Park. 

3. Het is onduidelijk om de Aanschotse beemden wel of niet opgenomen zijn in de plannen van het van 
Gogh Nationaal park. De brief van de gemeente doet vermoeden van niet maar Chat GPT en informatie 
van procesdeelnemer A. Ras (gemeente Nuenen geeft een ander antwoord. 

Acties die ondernomen zijn: 

1. Contact opgenomen met Linda van Driel van de gemeente om te onderzoeken of we hierin samen met 
de gemeente kunnen optrekken. 

2. Contact opgenomen met het projectbureau van het van Gogh Nationaal Park om interesse kenbaar te 
maken om deel te nemen aan de van Gogh NP academy, Leden van de werkgroep groen en evt. 
anderen zijn potentiële kandidaten voor de van Gogh NP academy 

3. Aanschotse Beemden kunnen onder drie deelprogramma’s vallen; natuur/landschap en erfgoed / stad-
land verbinding en natuurbeleving en toerisme en evt. ook educatie en recreatie.  

Acties die volgen zijn: 

1. Hernieuwd contact met de gemeente leggen om een afspraak te plannen. 
2. Hernieuwd contact met het projectbureau van Gogh NP om definitief antwoord te krijgen mbt de 

relatie Aanschotse Beemden en de programma’s van Gogh NP en te peilen of deelnemers van de 
wijkvereniging deel kunnen nemen aan de van Gogh NP academy 

3. Rapportage volgende bijeenkomst werkgroep Leefbaarheid 

Kopie van de brief: 
 
Geachte meneer Borsboom, 
  
Hartelijk dank voor uw uitgebreide brief van 26 mei 2024, en de aandacht die u vraagt voor de Aanschoten 
Beemden. En onze excuses dat de brief langere tijd is blijven liggen. We waarderen echter uw betrokkenheid en 
de inspanningen die de wijkvereniging heeft geleverd om dit waardevolle natuurgebied te beschermen en 
verder te ontwikkelen. Uw zorgen over de toekomst van het gebied en de oproep tot verdere bescherming zijn 
begrijpelijk en verdienen aandacht. 
Graag gaan wij in op de door u gestelde vragen: 
  

1. Welke (juridische) status hebben de Aanschotse Beemden? 
De Aanschotse Beemden zijn momenteel in het bestemmingsplan aangemerkt 
als een landschappelijk park met een extra functie voor waterberging. Het 
gebied heeft de enkelbestemming Groen toegewezen gekregen met 
dubbelbestemming cultuurhistorie en deels waterberging. Een enkele 
uitzondering is ter hoogte van de percelen met woon- en landbouwbestemming 
aan de straat Aanschot. Het is goed om te vermelden dat 
de Aanschotse Beemden inmiddels ook zijn opgenomen als “groene wig” in de 
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omgevingsvisie. Ook dit biedt juridische bescherming. Realiseert u zich wel dat 
juridische bescherming geen garantie biedt dat er nooit een ontwikkeling zal 
plaatsvinden. De juridische bescherming maakt een ontwikkeling buiten het 
bestemmingsplan wel moeilijker.  
  

2. Is het mogelijk de Aanschotse Beemden te erkennen als een beschermd 
natuurgebied? 
De gemeente wijst geen beschermde natuurgebieden aan. Alleen 
groenstructuren en groene strategieën. In beide zijn de Aanschotse beemden 
beschermd als groen gebied. Deze gelden bovenop het bestemmingsplan/ 
omgevingsplan, hierboven genoemd. Het toekennen van een verdere 
beschermde status zou vanuit de provincie moeten gebeuren. Dit is afhankelijk 
van een zorgvuldig afwegingsproces en diverse factoren, waaronder het huidige 
omgevingsplan, eigendomssituatie en regionale samenwerkingsmogelijkheden. 
De laatste poging om het gebied toe te voegen in het Natuur Netwerk Brabant is 
mislukt. Wel bieden de recente ontwikkelingen rond de opname in de 
omgevingsvisie en de samenwerking binnen het Van Gogh Nationaal Park 
kansen om de waarde van het gebied verder te benadrukken en te beschermen. 

  
3. Wanneer het antwoord negatief is; welke stappen kunnen er dan genomen 

worden? 
o Het omgevingsplan en de status als groene wig in de omgevingsvisie 

kunnen worden ingezet, en verder worden uitgewerkt om bij toekomstige 
stedelijke ontwikkelingen rekening te houden met behoud en versterking 
van het gebied. 

o Actieve deelname aan programma’s binnen het werkgebied van het Van 
Gogh Nationaal Park kan bijdragen aan het versterken van de 
ecologische, recreatieve en culturele waarde van de 
Aanschotse Beemden. 

o Samenwerking met provinciale en regionale partijen kan nieuwe kansen 
bieden voor aanvullende bescherming en financiering. 
  

4. Zijn de Aanschotse Beemden opgenomen in de plannen rond het Van Gogh 
Nationaal Park? 
De Aanschotse Beemden maken geen deel uit van het kerngebied van het Van 
Gogh Nationaal Park, maar vallen wel binnen het werkgebied. Dit verleent geen 
formele bescherming, maar biedt wel mogelijkheden om mee te doen aan de 
programma’s van het park. Deze programma’s kunnen gericht zijn op 
natuurontwikkeling, recreatie en educatie, wat een belangrijke bijdrage kan 
leveren aan de zichtbaarheid en waarde van het gebied. 
  

5. Wanneer het antwoord negatief is; welke stappen kunnen er dan genomen 
worden? 
Het is raadzaam om de mogelijkheden voor samenwerking binnen het Van Gogh 
Nationaal Park actief te verkennen. Dit kan bijvoorbeeld door deel te nemen aan 
specifieke programma’s die passen bij de doelen en behoeften van 
de Aanschotse Beemden, zoals versterking van biodiversiteit of recreatieve 
voorzieningen. 
  

We hopen hierbij uw vragen voldoende te hebben beantwoord. 
  
Met vriendelijke groeten, 
Linda van Driel 
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